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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 

ΠΡΟΣ 

(α) Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, Κυριάκο Πιερρακάκη 

(β) Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, Σοφία Ζαχαράκη 

 

      ΘΕΜΑ: 

Μετεγγραφές τρίτεκνων και πολύτεκνων φοιτητών 

 
Υπουργοί, 

Η προστασία της Οικογένειας αποτελεί κοινωνικό δικαίωμα και θεσμική εγγύηση του Κράτους. 

Είναι γνωστό ότι η διαφύλαξη και ενίσχυση της οικογένειας αποτελεί απόλυτη και αδιαπραγμάτευτη 

προτεραιότητα για την Κυβέρνηση. 

Αμεσα συναφής προς τη στήριξη του θεσμού της οικογένειας, είναι η συμπαράσταση στις τρίτεκνες και 

πολύτεκνες οικογένειες, οι οποίες καλούνται να σηκώσουν ένα δυσανάλογα μεγάλο βάρος στην 

κοινωνία. 

Αυτές τις μέρες πρόκειται να ξεκινήσουν οι αιτήσεις για μετεγγραφές φοιτητών. 

Οι πολύτεκνοι και τρίτεκνοι γονείς, θέλουν να ξέρουν αν θα θεσμοθετηθούν από φέτος οι ελεύθερες 

μετεγγραφές για τα παιδιά τους, εφόσον βεβαίως δεν προκαλείται σημαντική επιβάρυνση στις 

ακαδημαϊκές δυνατότητες της κάθε σχολής. 

Πρόκειται για ένα μέτρο που στηρίζει εμπράκτως το θεσμό της οικογένειας, στο βαθμό που δεν επιφέρει 

κανένα δημοσιονομικό κόστος και δεν καθιστά ανταγωνιστική την παροχή του αγαθού της τριτοβάθμιας 

εκπαίδευσης. 

Σύμφωνα με το Υπουργείο Παιδείας ένα μεγάλο ποσοστό των πολυτέκνων 70-80% λαμβάνουν εντέλει 

τη μετεγγραφή που έχουν αιτηθεί, αφού πρώτα ληφθούν υπ’ όψιν εισοδηματικά, αλλά κοινωνικά και 

ακαδημαϊκά κριτήρια. 

Είναι πράγματι ένα σημαντικό ποσοστό. 
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Η πολυτεκνία όμως είναι μία ιδιαίτερη κατάσταση, η οποία απαιτεί να σκεφτούμε λίγο «έξω από το 

κουτί». 

 

Επειδή στο αμέσως επόμενο διάστημα θα αρχίσει η υποβολή αιτήσεων μετεγγραφής των φοιτητών. 

Επειδή, κρίνεται απολύτως σκόπιμο να μπορέσουμε να ικανοποιήσουμε στο μέγιστο βαθμό τα αιτήματα 

μετεγγραφής των τριτέκνων και πολυτέκνων φοιτητών. 

Επειδή, είναι σημαντικό για τους τρίτεκνους και πολύτεκνους υποψήφιους φοιτητές να προβλεφθεί στο 

εξής το μέτρο των ελεύθερων μετεγγραφών κατά τα ανωτέρω. 

Επειδή πρόκειται για ένα ανέξοδο κίνητρο στην αντιμετώπιση του δημογραφικού προβλήματος που – 

κατά κοινή παραδοχή - αποτελεί ωρολογιακή βόμβα στα θεμέλια της πατρίδας μας. 

 
Ερωτάσθε : 

Προτίθεστε να θεσμοθετήσετε τις ελεύθερες μετεγγραφές των δικαιούχων παιδιών 

τριτέκνων και πολύτεκνων οικογενειών, προκειμένου οι σχετικές ευνοϊκές ρυθμίσεις να 

συμπεριληφθούν σε νέα υπουργική απόφαση για τις μετεγγραφές; 

 

 

O Ερωτών Βουλευτής 

 

 

 

Κωνσταντίνος Β. ΚεφαλογΙάννης 

Βουλευτής Ηρακλείου 




